
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 1515
van HANNES ANAF
datum: 17 juni 2022

aan LYDIA PEETERS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT EN OPENBARE WERKEN

N119  -  Toename vrachtverkeer (3)

Als antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 854 van 10 februari 2022 in verband met de 
toename van het vrachtverkeer en de daaraan gekoppelde impact op de 
verkeersveiligheid op de N119 tussen Turnhout en Baarle-Nassau, gaf de minister aan 
dat de doorsnedetelling die vanaf 12 januari 2022 gedurende een periode van 14 dagen 
zowel op de N119 in Turnhout als op de N12 in Ravels gelopen had, om technische 
redenen niet representatief was. Daarom zouden er in de periode erna nieuwe tellingen 
plaatsvinden. 

Intussen zouden de nieuwe tellingen uitgevoerd moeten zijn.

1. Graag een overzicht van de resultaten van deze metingen.

2. Welke (eerste) conclusies worden hieruit getrokken? Wat zijn de volgende stappen?

3. In haar antwoord op mijn schriftelijke vraag nr. 393 van 7 december 2021 stelde de 
minister dat het fietspadendossier dat loopt op de N119 tussen de ring van Turnhout 
(R13) en de eerste kruising van de N119 met ‘het Bels Lijntje’, vertraging opliep bij 
de onteigeningsprocedure. 

Is dat dossier intussen weer op schema? 

Zo ja, kan de minister informatie geven over de verdere stappen en planning (van 
het finaliseren van de onteigeningen tot de realisatie van het project)? 

Zo niet, graag een verklaring voor de eventuele verdere vertraging en een nieuwe 
indicatieve planning voor het project.
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1. In bijlage 1 tot en met 4 een overzicht van de meetcampagne. Hier is telkens op 2 
verschillende locaties gemonitord op zowel de N12 als de N119. Op beide wegen werd 
gemeten zowel op een locatie kort bij de ring van Turnhout als op een locatie kort bij 
de Nederlandse grens.

2. Uit deze meetresultaten kunnen een aantal zakengeconcludeerd worden. Zo wordt 
vastgesteld dat de intensiteiten op de N12 hoger zijn dan op de N119. Zo bedraagt het 
daggemiddelde op de N12 circa 4500 voertuigen, op de N119 circa 3000. Het aandeel 
zwaar verkeer (vracht en gelede vracht) op de N12 bedraagt 5%. Op de N119 varieert 
het aandeel vracht van 5 tot 8%. In de weekends verdwijnt het zwaar verkeer en 
betreft het nog maximaal 1.6% op beide wegen. Voor een secundaire weg (de N119) 
is een aandeel van minder dan 10% zwaar verkeer eerder laag. 

Wat betreft de evolutie sinds de openstelling van de rondweg van Baarle (op 6 
september 2019) doen deze meetresultaten geen uitspraak. In de toekomst kunnen 
we de resultaten van deze meetcampagne wel gebruiken als vergelijkingsbasis bij een 
nieuwe campagne. Wel constateert mijn administratie op basis van de OBU data (On 
Bord Units - de registratietoestellen die aanwezig zijn in voertuigen boven 3.5 ton ikv 
de kilometerheffing) dat er geen toename is sinds de opening van de volledige rondweg 
rond Baarle.

3. De onderhandelingen met enkele aangelanden zijn opgestart. Deze gesprekken lopen 
door in het najaar van 2022 en het voorjaar van 2023.

BIJLAGEN

1. Meting N119 zuid
2. Meting N119 noord
3. Meting N12 zuid
4. Meting N12 noord

http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15088
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15089
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15090
http://www.vlaamsparlement.be/link?id=15091

